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Algemene Vergadering Gemeentelijke Gezinsraad Beveren 

31 januari 2023 

19u30 in CC Ter Vesten (polyzaal 1 & 2) 

VERSLAG 

 

Aanwezige aangesloten verenigingen: (40 pers) 
 
OC: De Tovertuin, De Wingerd, Ouders voor Kleuters, Sancta Maria – Sint Jozef, Sint Lodewijk, VBS De 

Kreek 

 

WC: Alexander Farnèselaan - Geuzenlaan - W. Van Oranjelaan, Beveren Zuid, Bosbeek, Brielstraat, 

Buren van de Brownestraat, Burggravenstaat, De Bees, De Meersen, De Rijkstraaters, De Vesten, Den 

Oun Beeweg, Dijkcomité Kallo, Jozef Balstraat, Klapperstraat, Only the Laanly, Ropstraat, Snoeck- en 

Vossenstraat, Stuurstraat, Trosbeek 

 

ZHG/andere: Boks, KVG Groot-Beveren, Vriendenkring De Bron 

 

 

Verontschuldigd: CM Beveren, Vlaamse Parkinsonliga Regio Waasland 

 

 
Aanwezige bestuursleden: 
Luc Goiris (voorzitter), Kirsten De Rop (secretaris), Bart Van Dosselaer (ondervoorzitter), Fabienne 

Van Remoortere (penningmeester), Rony Braet, Marleen Van Goethem, Emiel Verhoeven, Rudi Van 

Hese, Machteld Van Raemdonck, Pieter Van Bastelaere  

 

 

Verontschuldigd: Dirk Van Esbroeck (schepen) 
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PUBLIEK GEDEELTE 

1. Verwelkoming 

De talrijke aanwezigen worden verwelkomd door de voorzitter. We verwelkomen ook 4 

nieuwe wijkcomités! 

 

 

2. Overlijden Hector Smet, bestuurslid 

In december hebben we helaas veel te vroeg afscheid moeten nemen van Hector. Hij was 

jarenlang bestuurslid. We zullen Hector enorm missen! 

 

 

3. Terugkoppeling vorige vergadering  

Sint-Maartenstocht 11/11/22: De stop op de hoek van de Klapperstraat met de Bijlstraat 

bestaat reeds 5 jaar niet meer. Een aantal jaren geleden is het parcours gewijzigd omdat het 

voor de vrachtwagen te moeilijk was om vanuit de Bijlstraat te draaien of achterwaarts te 

rijden, terug richting Pastoor Steenssensstraat. Er zijn wel twee stops vlak in de buurt, nl. aan 

de kerk van de nieuwe parochie (Congoke) en aan de Bosbeek. 

 

 

4. Voorstelling nieuw wijkcomité Stuurstraat 

De Stuurstraat is vorig jaar gestart met een wijkcomité. De straat telt een 200-tal huizen 

(langste straat van Haasdonk?). Er werd reeds een straatfeest gegeven waar 80 personen 

voor ingeschreven waren maar waar er effectief meer dan het dubbele aanwezig waren. 

Voor 2023 werd nog geen activiteit gepland.  

Het bestuur bestaat uit 4 bestuursleden.  

Er werd reeds een rekening geopend op naam van het wijkcomité. 

 

 

5. Voorstelling nieuw wijkcomité Only the Laanly vzw  

Het wijkcomité bestaat al een 8-tal jaren. De 8 huidige bestuursleden namen het bestuur 

over van anderen. In 2022 werd het wijkcomité omgevormd tot een vzw. De rekening staat 

eveneens op naam van deze vzw. 

Ze bereiken een 300-tal huizen, goed voor zo’n 500 à 600 personen wonende in de 

Kalishoekstraat, A. Rodenbachlaan, A. Van Puymbroecklaan, C. Buysselaan of Hugo 

Verriestlaan.  

 

 

6. Voorstelling nieuw wijkcomité Alexander Farnèselaan - Geuzenlaan - Willem Van Oranjelaan  

Een 4-tal jaren geleden startte dit wijkcomité met een jaarlijkse eindejaarsdrink. In de zomer 

wordt een BBQ georganiseerd en in oktober wordt er deelgenomen aan de halloweentocht 

in de wijk.  
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Momenteel omvat het wijkcomité zo’n 80 woningen maar er komen veel woningen bij door 

nieuwe verkavelingen. De Alexander Farnèselaan, Geuzenlaan en Willem Van Oranjelaan 

behoren tot het wijkcomité. Later sluiten nog 2 nieuwe straten aan.  

Het wijkcomité heeft de nodige bestuursleden en heeft ook een eigen rekeningnummer op 

naam van het wijkcomité.  

 

 

7. Voorstelling nieuw wijkcomité Klapperstraat  

In 2018 werd het wijkcomité opgestart. Het bestuur telt 8 à 10 bestuursleden en zij bereiken 

zo’n 400 huizen. De actiefste deelnemers aan de activiteiten zijn de inwoners van de 

Klapperstraat die aan de kant van de Bijlstraat wonen. Naast een nieuwjaarsreceptie werd 

ook reeds een straatfeest georganiseerd.  

WC Klapperstraat heeft momenteel nog geen eigen rekening geopend maar dit wordt asap in 

orde gebracht. 

 

 

Het bestuur bespreekt de aansluiting van de 4 nieuwe wijkcomité tijdens de aansluitende 

bestuursvergadering en koppelt de beslissing daarna terug. 

 

Wanneer vzw oprichten, wanneer volstaat een feitelijke vereniging? Wat is het verschil 

tussen een feitelijke vereniging en een vzw? Interessante vragen die meegenomen worden 

naar een volgende vergadering.  

 

 

8. Neutrale bankautomaten in elke deelgemeente 

De SAR (seniorenadviesraad) diende eind 2021 een advies in rond het voorzien van 

bankautomaten in tenminste elke deelgemeente van Beveren. Batopin staat in voor het 

plaatsen van deze neutrale bankautomaten. Momenteel staat er al zo een neutrale 

bankautomaat in Kieldrecht en wordt dit verder uitgerold naar alle andere deelgemeenten. 

In de Warande in Beveren komt er ook eentje.  

De wijkcomités van Haasdonk en Kallo betreuren dat er in hun gemeente nog geen neutrale 

bankautomaat werd geplaatst. Dit is vooral problematisch voor de ouderen en personen 

zonder wagen. 

Er wordt aan de gemeente nagevraagd wanneer de plaatsing van de bankautomaten in de 

deelgemeentes gepland staat. Kan er na het plaatsen van de neutrale bankautomaat nog 

geld afgehaald worden in gewone banken?  

 

 

9. Werkgroepen  

Om doelgerichter en concreter te kunnen werken, werden aparte, kleinere werkgroepen 

opgestart waar vertegenwoordigers van ouderverenigingen enerzijds en leden van 

wijkcomités anderzijds kunnen meedenken, ideeën kunnen uitwisselen en uitwerken. Aan de 

hand van de brainstorm momenten zou de werkgroep adviezen kunnen voorleggen aan de 

gemeente.  
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a. Terugkoppeling werkgroep ouderverenigingen (17/10/22 & 12/12/22) 

1e bijeenkomst in oktober waar de verkeersveiligheid in de schoolomgeving duidelijk 

bovenaan de agenda stond. Luc maakte hierrond een enquête op.  

Op het 2e inspiratiemoment in december waren slechts 5 ouderverenigingen 

aanwezig. Hier werden de resultaten van de bevraging rond verkeersveiligheid 

uiteengezet.  

 

De resultaten van deze enquête worden tijdens deze vergadering gepresenteerd 

door Luc. De presentatie wordt rondgestuurd naar de ouderverenigingen maar ook 

naar de andere verenigingen.  

 

De voorzitter heeft aan de schepen van mobiliteit gevraagd om samen te zitten zodat 

de knelpunten rond mobiliteit bespreekbaar gemaakt kunnen worden. Hier werd nog 

geen gevolg aan gegeven. Ook volgende puntjes worden meegenomen in het 

gesprek: 

• De wijkagent zou meer in het straatbeeld moeten passeren, te voet of per fiets. 

Dit zou helpen om uw wijkagent beter te leren kennen. In hun auto zijn ze niet 

aanspreekbaar.  

• De huidige kaarten van veilige wegen naar school zijn niet duidelijk. Vraag om 

meer en betere kaarten ter beschikking te stellen aan scholen en ouders van 

schoolgaande kinderen. 

• Daarnaast zullen de opmerkingen zoals vermeld in het verslag van de werkgroep 

vergadering dd. 12/12/22 meegenomen worden. 

 

Wat is de verdere rol van de Gezinsraad in dit verhaal? Standaard topic op onze 

agenda plaatsen met stand van zaken van lopende dossiers. Wij zijn als adviesraad 

een doorgeefluik over mobiliteit naar onze aangesloten verenigingen.  

 

Momenteel werd geen vervolgvergadering meer ingepland. 

 

 

b. Terugkoppeling werkgroep wijkcomités  

Deze werkgroep kwam slechts eenmaal samen op 16/11/2022. Opkomst lag niet zo 

hoog. Ook in deze werkgroep kwam mobiliteit aan bod, maar minder uitgesproken 

dan in de werkgroep OC.  

 

Ook over eenzaamheid werd nagedacht. Idee werd geopperd voor meer bankjes in 

parkjes (al dan niet overdekt). Dit zal in de loop van het jaar verder uitgewerkt 

worden. De wijkcomités zullen hierin betrokken worden (vb doorgeven suggesties 

plaats van de bankjes).  

 

Momenteel werd geen vervolgvergadering meer ingepland. 
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10. Info andere adviesraden 

a. LOD (08/12/22):  

• nieuwe collega: Kato Smet (preventiewerker)  

M: kato.smet@beveren.be of preventiewerker@beveren.be 

T: 0474 86 03 62 

 

• bevraging “Beveren bekijkt het nuchter“ - pilootproject VAD (Vlaams 

expertisecentrum voor alcohol, illegale drugs, psychoactieve medicatie, gokken 

en gamen) 

Deze bevraging peilde naar hoe mensen zich voelen in Beveren. Wat beïnvloedt 

het welbevinden en de gezondheid zoals gezinsrelaties of omgang met alcohol 

en drugs. De vragenlijst kon tem 30/01/23 ingevuld worden door elke burger die 

in Beveren woont, werkt of school loopt.  

In de loop van 2023 zullen de beleidsaanbevelingen verder uitgewerkt worden. 

Verdere terugkoppeling volgt op volgende LOD vergaderingen.  

 

• Samenwerking school vs politie:  

het juiste aanspreekpunt van de lokale politie voor uw school kan teruggevonden 

worden op www.vlaanderen.be  

Voor politiezone WANO: aanspreekpunt Mario Van den Bosch en Peter Bals 

E mario.vandenbosch@politiewano.be  

E peter.bals@politiewano.be  

 

 

b. HvhK (22/11/22):  

• Huiswerkbegeleiding – vrijwilligers zijn nodig! Momenteel staan er nog 48 

gezinnen op de wachtlijst. 

Er wordt meegegeven dat via de app Hoplr mogelijks ook vrijwilligers 

aangeworven kunnen worden 

• Speelbabbels: deze worden in Beveren op dinsdagvoormiddag georganiseerd. In 

Zwijndrecht wordt dit op woensdagvoormiddag georganiseerd. Hierdoor wijken 

inwoners van Beveren uit naar Zwijndrecht. Deze bedenking wordt meegenomen 

in het volgend overleg HvhK.  

• Hangjongeren: signalen ontvangen vanuit centrummanager Warande (overlast, 

agressie). Overleg gestart met betrokken partijen. Jeugdhuis zit vol en is te ver 

voor studenten van KA en GTI. Uitwijkmogelijkheden naar vb pand in Warande 

worden verder onderzocht.  

 

 

 

 

 

 

mailto:kato.smet@beveren.be
mailto:preventiewerker@beveren.be
http://www.vlaanderen.be/
mailto:mario.vandenbosch@politiewano.be
mailto:peter.bals@politiewano.be
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11. Varia 

• suggestie: infobox ontwikkelen met info over dienstverlening gemeente, flyers 

activiteiten, evenementen, …  Verenigingen kunnen deze box gebruiken tijdens 

een evenement om de aanwezigen kennis te laten maken met het aanbod 

binnen Beveren. Het bestuur bekijkt de mogelijkheden en koppelt terug.  

 

• Mogelijkheid om materiaal uit te lenen via de gemeente of via andere 

wijkcomités. Hier wordt tijdens de volgende vergadering dieper op ingegaan.  
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BESLOTEN GEDEELTE 

 
1. Goedkeuring verslag vergadering dd. 17/11/2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd en zal doorgestuurd worden naar 

de verenigingen en wordt gepubliceerd op de website.  

 

Er wordt gevraagd om verslagen en presentaties ter voorbereiding op voorhand door te 

sturen, al dan niet samen met de agenda van de vergadering.  

 

De akoestiek in de polyzalen is niet optimaal. Werken met microfoon / headset of uitwijken 

naar een andere locatie? De mogelijkheden worden verder bekeken.  

 

Het ronddragen van de drank tijdens de vergadering duurt lang en is niet evident. 

Alternatieve voorstellen worden besproken maar de vergadering besluit om de drankenlijst 

bij aanvang van de vergadering te behouden. Bij de start van de vergadering wordt de 

drankenlijst weggenomen. Laatkomers hebben geen drank meer…  

 

 

2. Goedkeuring aansluiting aanwezige wijkcomités  

Het bestuur beslist unaniem de goedkeuring van de 4 nieuwe wijkcomités mits ze voldoen 

aan alle voorwaarden. Kirsten koppelt deze beslissing terug aan de wijkcomités. Er wordt 

opgevolgd of aan alle voorwaarden is voldaan (vb rekeningnummer op naam van WC).  

 

Voor toekomstige nieuwe aansluitingen wordt voorgesteld om de toetreding te bespreken in 

de besloten bestuursvergadering. De beslissing zal ter plaatse meegedeeld worden aan het  

aanwezige bestuurslid van de vereniging, die op dat moment even terug binnen wordt 

geroepen.  

 

 

3. Mogelijke nieuwe wijkcomités (via lijsten mobiliteit)  

In 2022 was er een nauwere samenwerking met dienst mobiliteit rond de invoering van 

zones 30 in Beveren. Lijsten met aangesloten wijkcomités voor bepaalde zones werden 

doorgegeven aan dienst mobiliteit. Via mobiliteit zelf kreeg Kirsten een lijst door met niet 

aangesloten wijkcomités. Kunnen we deze wijkcomités contacteren en informeren over de 

werking van de Gezinsraad? Er wordt besloten om dit niet te doen.  

 

 

4. Financiën Gezinsraad (november 2022 - januari 2023) 

Fabienne overloopt de inkomsten & uitgaven van de afgelopen maanden.  

Onkosten dd. 12/10 tbv € 14: dit werd nagekeken en uitgeklaard.  

Fabienne kocht een geldkoffer aan voor het wisselgeld voor oa de Sint-Maartenstocht.  

Het nieuwjaarsetentje werd betaald.  
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5. Evaluatie nieuwjaarsetentje 

Iedereen was aanwezig en heeft lekker gegeten.  

 

 

6. Aankoop fluohesjes: bespreking offertes 

Voorstel om vanuit Gezinsraad fluohesjes aan te kopen voor leerlingen die school lopen in 

Beveren. Offertes werden opgevraagd bij diverse instanties. Gezien het over grote aantallen 

leerlingen gaat en gezien de hoge kostprijs van fluohesjes of gelijkwaardige alternatieven 

wordt besloten om hier geen gevolg aan te geven.  

 

Alternatief wordt voorgesteld om mee te werken aan de gezinspakketten die aan kansarme 

gezinnen verdeeld worden via De Brug. Er wordt een budget voorzien van € 3.000 om te 

investeren in de zomerpakketten, te verdelen over een 300-tal gezinnen. Er is vraag naar oa 

spelmateriaal. De mogelijkheden worden samen met de betrokken partijen bekeken.  Bart & 

Kirsten werken dit verder uit.  

 

 

7. Slabbetjes: stand van zaken + verdeling gemeente 

We zijn gestart met geboortejaar 2022. De infobrochure is bijgewerkt.  

 

Ook de gemeente (burgerzaken) start met het bedelen van slabbetjes. Intern overleg 

hierover volgt. In tussentijd worden onze slabbetjes verder opgestuurd, we hebben er nog 

een 1000-tal in voorraad. Nadien zullen geen nieuwe slabbetjes meer besteld worden vanuit 

de Gezinsraad (oplopende kostprijs, weinig response).  

 

 

8. Verdelen voorraad ballonnen: uitdelen aan scholen 

Verschillende scholen hebben interesse in onze ballonnen. De verdeling is zo goed als rond. 

We houden zelf nog een kleine hoeveelheid ballonnen opzij.  

 

 

9. Planning: 

• Werkgroepen 

o OC 

Werkgroep kwam 2x bijeen. Gezinsraad fungeert als doorgeefluik door 

stand van zaken mobiliteit als vast agendapunt op te nemen in de 

vergaderingen. Wel zorgen dat dit niet te uitgebreid wordt en dat wij 

geen klachtenbank worden.  

 

o WC 

Te weinig input ontvangen tijdens de  eenmalige samenkomst van deze 

werkgroep dus voorlopig geen verderzetting van deze werkgroep.  
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Advies rond het plaatsen van (picknick)banken. In kaart brengen waar 

reeds banken staan adhv bestaande plannen. Hierop zou verder 

gebouwd kunnen worden. Rondvraag naar wijkcomités met vraag voor 

input volgt. Bart volgt dit verder op.   

 

Batopin automaten: waar worden automaten geplaatst en wanneer?  

 

• geplande activiteiten  

o familiefilm:  donderdag 6 april  

Luc zal deeg bestellen bij Van de Perre  

 

o Spreker: thema’s / spreker? 

Voorstel: agressiviteit bij (kleine) kinderen (kinderen stampen voor het 

minste, enz). Bart informeert hiervoor en koppelt terug op volgende 

vergadering.  

 

 

10. Mandaten in andere werkgroepen 

• HvhK: Luc – Bart 

• LOD: Luc -  Bart - Rudi (voor KEI scholengemeenschap + vanuit de GR indien Luc & 

Bart niet aanwezig kunnen zijn) 

• LOK: Pieter 

• Toerisme: Emiel - Marleen  

 

 

11. Koninklijke vereniging 

Hiervoor werden nog steeds geen concrete stappen ondernomen. Luc hoopt de eerste 

voorbereidingen te kunnen treffen.  

 

 

12. Advies picknicktafels / banken / speeltuigen 

Zie punt 9. 

 

 

13. Heropstart geboortebos (ism Gezinsbond)  

Geboortebossen terug opstarten, eventueel samen met de Gezinsbond. Luc zal concrete 

afspraken maken met Alex Claus, voorzitter Gezinsbond. Terugkoppeling volgt op de 

volgende vergadering.  

 

 

14. Varia 

• Aankoop nieuwe schorten: Fabienne vraagt bij Creapins offerte aan voor 15 

keukenschorten. Geen logo meer drukken, enkel tekst “Gezinsraad Beveren”. Offerte 
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wordt per mail doorgestuurd naar de bestuursleden waarna per mail beslist zal 

worden. 

• Er worden ook 12 vergaderkaften met harde kaft besteld voor de bestuursleden. 

• Volgende vergadering is de laatste vergadering voor onze schepen. Daarom laten we 

enkel het publiek gedeelte doorgaan gevolgd door een korte receptie. Kirsten legt 

nieuwe datum vast voor de bestuursvergadering. Voorstel donderdag 30/03/23 of 

kortelings na AV. 

• Infobox voor WC: goed idee maar zeer moeilijk te beheren. Wie vult de brochures 

aan, wie brengt de infobox naar de vragende vereniging, wie haalt deze daar terug 

op, enz. Ondanks het goede idee wordt hier geen gevolg aan gegeven.   

• Aanduiding inrit kliniek is niet duidelijk. Vanuit GR wordt hiervoor geen actie 

genomen gezien dit privé terrein is. Hiervoor moet rechtstreeks contact opgenomen 

worden met Vitaz.  

• Opleiding digitalisering: SAR diende een advies in rond digipunten in Beveren en in 

elke deelgemeente. Dit advies werd goedgekeurd, subsidies werden aangevraagd bij 

de federale overheid. Digipunten zullen verder uitgewerkt worden. Website van 

Beveren werd reeds aangepast / uitgebreid met info over digitalisering 

https://www.beveren.be/nl/senioren/digitaal-mee 

• De gemeentelijke tegemoetkoming restafval met de Diftar containers is niet 

equivalent met de gratis rollen huisvuilzakken voordien. Herhaaldelijk (jaarlijks) werd 

een verhoging aangevraagd maar budgettair is geen verhoging mogelijk. Zal 

herbekeken worden bij de volgende legislatuur.  

https://www.beveren.be/nl/senioren/digitaal-mee

